
Protokół Nr  71/2018 

z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 24 października 2018 r. 
 

Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec 

stwierdzając quorum na podstawie listy obecności  (lista obecności w załączeniu). 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 15.35. 
 

 

Przewodniczący Komisji – Wł. Stec zaproponował rozszerzenie porządku obrad  

o następujące projekty uchwał: 

1) odwołania Skarbnik Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – jako ppkt 6 w pkt I, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie przejęcia zarządzania drogą krajową nr 9  

w zakresie zagospodarowania i utrzymania zieleni w obrębie Ronda Republiki 

Ostrowieckiej o łącznej powierzchni 1452,52 m
2
 – jako ppkt 7 w pkt I. 

Członkowie Komisji przyjęli jednogłośnie zaproponowane zmiany.  
 

Członkowie Komisji Budżetu obradowali według przyjętego porządku obrad:  

 

Lp. Sprawa Wniosek / Stanowisko / Informacja  

(Wynik głosowania) 

I. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

   

1) zmieniająca uchwałę w sprawie Sta- Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

 tutu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

 (projekt uchwały w załączeniu).   

2) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Pub- Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

 licznej Szkoły Podstawowej Nr 3  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

 w Ostrowcu Świętokrzyski (projekt   

 uchwały w załączeniu).   

3) udzielenia pomocy finansowej dla  Radny A. Pałka zapytał, czy w takiej samej 

 Województwa Świętokrzyskiego  kwocie będzie partycypował powiat. Skarb- 

 (projekt uchwały w załączeniu).  nik E. Pichór wyjaśniła, że kwota pomocy  

  będzie podobna.  

  Radny M. Marzec nawiązując do złożonej 

  przez niego interpelacji zapytał o możliwość  

  wybudowania zjazdów w ul. M. Radwana -  

  do bloków nr 12 i 14. Aby dojechać do tych 

  bloków mieszkańcy muszą kluczyć, a dojazd 

  do bloku nr 14 jest bardzo uciążliwy. W tych 

  blokach znajduje się 97 i 77 mieszkań. Radny  

  stwierdził, że jest gotów przejść po mieszka- 

  niach i zebrać podpisy popierające inicjaty- 

  wę wybudowania tych zjazdów. Ponadto  

  w sąsiedztwie funkcjonuje straż pożarna. 

  Radny stwierdził, że skoro gmina deklaruje 
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  pomoc na rozbudowę drogi wojewódzkiej, 

której część stanowi ul. Radwana, to powin-  

  na również zadbać o swoich mieszkańców 

  i nalegać na wykonanie tych zjazdów. Radny  

  zwrócił się do członków komisji o poparcie 

  tej inicjatywy.  

  Radny J. Wrona wyjaśnił, że przede wszyst-  

  kim rozstrzyga o tym ustawa, że to zarządca  

  drogi wykonuje takie zjazdy, jeśli są włączo- 

  ne do zadania. Ale działania mieszkańców 

  powinna poprzeć spółdzielnia mieszkaniowa, 

  która jest osobą prawną i która powinna wy- 

  stąpić o wykonanie takich zjazdów do drogi 

  wojewódzkiej. Od strony prawnej wygląda  

  to tak, że ten, kto posiada prawo zarządzania,  

  powinien wystąpić, czyli mieszkańcy powin-  

  ni wystąpić do spółdzielni mieszkaniowej,  

  a spółdzielnia do Świętokrzyskiego Zarządu  

  Dróg Wojewódzkich, aby zarząd wreszcie  

  dostrzegł ten problem. 

   

  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uch- Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

 walenia budżetu Gminy Ostrowiec  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

 Świętokrzyski na 2018 r. (projekt   

 uchwały w załączeniu).   

5) zmieniająca uchwałę w sprawie Wie- Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

 loletniej Prognozy Finansowej Gminy nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

 Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2018  

 - 2023 (projekt uchwały w załacze-  

 niu).  

6) odwołania Skarbnika Miasta Ostrow- Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

 ca Świętokrzyskiego (projekt uchwa- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

 ły w załączeniu).   

  Radny A. Pałka zaproponował zmianę treści 

  § 1 – radny stwierdził, że powinno być napi- 

  sane, że odwołanie następuje w związku  

  z przejściem na emeryturę. 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie prze- Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

 jęcia zarządzania drogą krajową nr 9 nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

 w zakresie zagospodarowania i utrzy-  

 mania zieleni w obrębie Ronda Repu-  

 bliki Ostrowieckiej o łącznej powierz-  
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 chni 1452,52 m
2
 (projekt uchwały   

 w załączeniu).   

II. Sprawy różne:  

   

1) Sprawozdanie z prac Komisji Budże- Nie zgłoszono uwag do przedłożonego spra- 

 tu w kadencji 2014 – 2018 (w załą- wozdania.  

 czeniu).   

   

   

 

Posiedzenie Komisji Budżetu zakończyło się o godz. 16.00. 

       

Protokołowała:   Przewodniczył: 

  

 Przewodniczący Komisji Budżetu 

Marta Kamińska  Włodzimierz Stec 
 

 
 
 

 

 


